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Zápis z jednání AS FŽP dne 25. 2. 2025 od 13:00 
 
Přítomni:  
Bílková, Brétt, Ederer, Elznicová (od 13:25), Hožďala, Jiránek 
(od 13:10), Kříženecká, Novák, Wildová, Soukup, Suková 
Nepřítomni:  
 
Hosté: doc. Kuráň – děkan fakulty, dr. Holcová – proděkanka pro rozvoj 
a kvalitu, Mgr. Černý – tajemník FŽP, doc. Trögl – proděkan pro vědu, 
doc. Krystyník – proděkan pro vnější vztahy, dr. Popelka – proděkan pro 
studium. 
 
Návrh programu jednání  

1. Schválení programu jednání 
2. Schválení zápisů – schvalování 
3. Čerpání prostředků z FRIM – schvalování 
4. Agenda proděkana pro studium – informace 
5. Různé 

 
Průběh jednání: 
 
Předseda senátu přivítal přítomné a konstatoval, že je přítomno 
9 senátorů a AS FŽP je usnášení schopný. Představil předložený program 
jednání. Žádné návrhy na úpravu či doplnění programu nevzešly. 
 
 
Usnesení 1: Akademický senát schvaluje navržený program dnešního 

jednání.  
SCHVÁLENO 

(Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 
1. Schvalování zápisů 

Usnesení 2: Akademický senát FŽP UJEP schvaluje zápis z řádného 
zasedání ze dne 28. 1. 2025. 

SCHVÁLENO 
(Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 
2. Čerpání prostředků z FRIM – schvalování 

Akademickému senátu byly předloženy dvě žádosti o čerpání z FRIM viz 
přílohy 1 a 2. 
 
Usnesení 3: Akademický senát FŽP UJEP schvaluje čerpání prostředků 

z FRIM jako spoluúčast "Investičního materiálu z projektu ESURET – 
1. část" v maximální částce 250 000 Kč bez DPH. 

 



2 

SCHVÁLENO 
(Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 
Usnesení 4: Akademický senát FŽP UJEP schvaluje čerpání prostředků 

z FRIM na pořízení přístroje „ELSD detektor k HPLC 1260 Infinity II“ 
v maximální částce 700 000 Kč bez DPH. 

 
SCHVÁLENO 

(Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

 
 
3. Agenda proděkana pro studium – informace 

Proděkan pro studium dr. Popelka představil svou agendu. V diskusi pak 
zodpověděl dotazy přítomných. 

 
 
 
4. Různé 

- Dr. Popelka informoval o aktuálním počtu přihlášek.  
- Dr. Popelka se zeptal přítomných studentů, zda necítí potřebu větší 

využívání studoven, což na některých pražských vysokých školách 
je. Přítomní studenti uvedli, že takovou potřebu oni nemají a ani ve 
svém okolí nezaznamenali.  

- Bc. Jiránek uvedl, že předmět Matematická analýza pro navazující 
studium obsahově nepokrývá potřeby dalších předmětů. Proděkan 
Popelka spolu s vedoucím KGI Novákem uvedli, že tento podnět již 
zaznamenaly a že se jedná o změnu výuky, s tím, že by výuku 
zajišťovala KGI sama. Nyní se to učí společně s PřF. 

 
 
Příští zasedání AS se uskuteční poslední úterý v březnu, a to 25. 3. 2025 
od 13 hod. 
 
 

Zapsal: P. Novák, předseda AS FŽP 






